



# CHAMPIONS LEAGUE

Match Date:

Runde/Round:

Board Numbers: \_\_\_\_\_ / \_\_\_\_\_

Team A: _____	501 Double Out League ( 1 Plyr/Display)								Cricket (2 Plyrs/Display)				701 DO	Legs Team A
	Leg 1	Leg 2	Leg 3	Leg 4	Leg 5	Leg 6	Leg 7	Leg 8	Leg 9	Leg 10	Leg 11	Leg 12	Leg 13	
1.	1			4		2		4	3		3		1	
2.	3		1		3		3		1			4	5	
3.		2	3		1			2		4	1		3	
4.		4		2		4	1			2		2	7	
5. Res														

Team B: _____	501 Double Out League ( 1 Plyr/Display)								Cricket (2 Plyrs/Display)				701 DO	Legs Team B
	Leg 1	Leg 2	Leg 3	Leg 4	Leg 5	Leg 6	Leg 7	Leg 8	Leg 9	Leg 10	Leg 11	Leg 12	Leg 13	
1.	2			3	2			1		3		3	2	
2.	4		2			1	4			1	4		6	
3.		1	4			3		3	2			1	4	
4.		3		1	4		2		4		2		8	
5. Res														

Captain Signature: \_\_\_\_\_

Captain Signature: \_\_\_\_\_

**Spielablauf:** Team A und Team B werden von der Turnierleitung vorab eingetragen.

Die Zahlen in den weißen Feldern legen die Spielerposition am Dartgerät fest.

Während eines Spielplanes kann 1 Spieler(in) gewechselt werden, vor dem nächsten Match

ist der Austausch weiterer Spieler möglich, es muss jedoch immer eine Dame am Spiel teilnehmen. Die Auswechslung muss auf dem Spielbogen vermerkt werden.

**501 DO:** Alle 8 Legs werden im Team - Modus absolviert.

**Cricket:** Standard - Cricket mit Pluspunkten, 2 Spieler eines Teams teilen sich ein Display.

**Leg 13 - 701 DO:** 2 Spieler einer Mannschaft teilen sich ein Display, Startposition vorgegeben, alle 8 Spieler sind beteiligt ("Tiebreaker")

**Punktevergabe:** Die Punktevergabe ist abhängig vom jeweiligen Spielergebnis wie folgt:

13 : 0 bis 8 : 5      Sieger 3 Punkte      Verlierer 0 Punkte  
 7 : 6                    Sieger 2 Punkte      Verlierer 1 Punkt

**How to Play:** Team A and Team B will be inscribed by the tournament organisation before.

The numbers in the white fields fix the player's starting position on the Dart machine.

During a playing schedule 1 player can be changed and before the next match every Team has the possibility to make further Substitutions. However, at least 1 female Player has to be lined up in every game. The change must be noted on the playing shedule.

**501 DO:** all the 8 Legs are to be played in League Mode.

**Cricket:** Cricket with positive points, 2 players share one display.

**Leg 13 - 701 DO:** 2 players of each team share one display, starting position as on the numbers. All 8 players are participating ("Tiebreaker")

**Point awarding system:** The height of the awarded points depends on the result of the Match:

13 : 0 until 8 : 5      Winner 3 Points      Loser 0 Points  
 7 : 6                    Winner 2 Points      Loser 1 Point